
CÍTOLIBSKÝ ZPRAVODAJ 
 XXIII. ročník, číslo 4/2019, vydáno 16.12.2019 
========================================================================== 

 
 

Přejeme všem 
čtenářům a jejich rodinám 

klidné a ničím nerušené 
prožití svátků vánočních a 

šťastný vstup do roku 
2020. 

 
 

Zeptali jsme se za Vás:  
Vážený pane starosto, místostarosto, zastupitelé, jak 
hodnotíte práci zastupitelstva v letošním roce; co se zdařilo, 
co se Vám naopak nepovedlo; jaké úkoly jsou před Vámi v 
roce 2020? 

Ing. Zdeněk Borl: Na první položenou otázku se odpovídá 
mně jako zastupiteli a radnímu dosti složitě. Značnou část 
letošního roku jsem byl tak trochu mimo dění s ohledem na 
operaci, kterou jsem podstoupil v květnu. Otázka se mi zdá 
tak trochu nešťastně položená. Jak má jedinec reálně 
hodnotit práci zastupitelstva, a tudíž i svoji a ostatních 
zastupitelů. Myslím, že druhá otázka, co se povedlo a co ne, 
vlastně první otázku nahrazuje a možno říci i konkretizuje. 
Co se tedy povedlo? V téměř již končícím roce nebyla 
realizována žádná velké investiční akce. Ty jsou vždy vázány 
na získání vypsané dotace, což se letos nezdařilo. Byla však 
realizována celá řada menších a neméně důležitých projektů 
a samozřejmě i společenských a kulturních akcí. Náročná je 
i údržba všech veřejných prostor, parků a odpočinkových 
zón. Na otázku, co se nepovedlo, mám v mysli jedinou 
záležitost a tou je chod naší školy. Jak jinak nazvat odchod 
třetí ředitelky v průběhu tří let. Nemíním zde rozebírat 
okolnosti, které k tomu vedly, to je na hlubší a podrobnější 
analýzu. Tím mohu přejít k otázce třetí. Jaké úkoly jsou před 
námi v roce 2020. Vyřešení školy je jedním z nejdůležitějších 
a já osobně nejsem stále rozhodnut, která varianta bude tou 
nejlepší. Určitou srdeční záležitostí je zachování školy, kam 
jsem devět let chodil a která mě velmi solidně připravila pro 
další profesní i osobní život. Na straně druhé se vkrádá 

otázka, zda snaha o její zachování nestojí zúčastněné příliš 
mnoho sil a obec i dosti peněz. Co si o tom myslíte Vy milí 
spoluobčané? 
Blanka Hejlíková: Za sebe, jako člena zastupitelstva a 
zaměstnance městyse mohu říct, že za sebou máme další 
rok, který byl plný ne vždy pro nás příznivých skutečností. 
Zastupitelé se letos k veřejnému jednání sešli sedmkrát, což 
svědčí o tom, že je stále co řešit, nejen na úrovni úřadu a 
rady. Investiční akce dle předem schválených záměrů stále 
připravujeme, což je často náročnější než jejich fyzická 
realizace. Všeobecně si myslím, že i ubývá dotačních 
možností a do budoucna bude nutné financování akcí řešit 
nejen s přispěním dotací, ale i tzv. zdravého úvěrování, 
abychom jen nečekali na dotace a akce se nám tak vlivem 
změn cen oproti našim předpokladům nezdražily. Hodně 
energie nás letos stálo řešení situace ve škole a školce a asi 
nejen za sebe vyslovím přání, aby se v roce příštím podařilo 
vše vyřešit ke spokojenosti rodičů, organizace i zřizovatele, 
protože mít v obci školu je nejen pro mne stále důležité. 
Chtěla bych tímto za odvedenou práci poděkovat všem 
zaměstnancům městyse i aktivním členům jednotlivých 
komisí, výborů, školy a školky. Přeji všem občanům hezké 
Vánoční svátky a úspěšný nový rok 2020.           
Petr Jindřich: Jak hodnotím práci zastupitelstva? Jako celku 
musím přiznat, že dobře. Klíčová témata jsou projednána 
věcně, s vůlí problém řešit a usnesení jsou přijímána velkou 
většinou. Cože se nepovedlo? Letos se díky nepřidělení 



 

dotace nemohla uskutečnit investiční akce s pracovním 
názvem B. Němcová II. To znamená navázat na rekonstrukci 
povrchů komunikace v této ulici, celkově upravit prostor mezi 
paneláky u hřiště (včetně zelených ploch) až ke vstupu na 
fotbalové hřiště. Tak snad příští rok. Naopak zdařila se 
celková oprava Trojice, včetně kovaného oplocení. Radost 
mám také z realizace opravy chodníku a asfaltů v ulici 
Máchova (u Hudebnin). V příštím roce před námi stojí 
opětovné „pokoušení“ dotačních programů, pokračovat 
v přípravách velkých investičních akcí, jako např. lávka přes 
D7 atd. Závěrem si dovoluji občanům Cítolib popřát vše 
dobré, krásné Vánoce a pevné zdraví do roku 2020. 
Petr Novák: Je jasné, že v kolektivu 15 zastupitelů není 
možné, abychom měli všichni stejný názor na různé věci. 
Oceňuji u zastupitelů, že jejich připomínky byly konkrétní, 
věcné a odborné. Nestalo se, aby debata 
sklouzla do osobní roviny. Řada 
zastupitelů se také aktivně zapojovala 
do činnosti různých komisí. Nepovedlo 
se stabilizovat situaci v základní škole. 
Ať už důvody byly jakékoliv. Je to úkol 
do dalšího roku. Úkolů je mnoho. Již 
zmiňovaná škola, lávka přes D7, sběrný 
dvůr atd. Hlavní ale je, aby se lidem v 
Cítolibech dobře žilo a byli zde 
spokojeni. To je můj hlavní úkol. 
Jan Pikl: Nejprve bych chtěl popřát 
klidné svátky, pevné zdraví a hodně sil v 
novém roce. Práci zastupitelstva v 
letošním roce hodnotím veskrze 
pozitivně. Ne vždy jsme našli shodu, ale 
vždy byla debata klidná a slušná, a to je 
dobře. Plno věcí se povedlo, to bez 
debat. Jsou ale problémy, které nás trápí 
a trápí nás už dlouho. Jedním z nich je 
velký provoz vozidel přes Cítoliby, a 
hlavně s tím spojené nedodržování 
předepsané rychlosti na vjezdech a 
výjezdech z obce. Lidé, co bydlí v těchto 
lokalitách to určitě mají za větší problém, 
než ti ostatní. Myslím si, že obec se snažila 
využít veškerých možností řešení tohoto problému. Není to 
ale legislativně jednoduché. Zbývá nám jen poslední 
možnost, a to měření mobilním radarem našimi obecními 
strážníky. Já doufám, že se tato myšlenka dotáhne do konce, 
a že to pomůže vyřešit tento problém. Snad to bude i určitým 
"strašákem" pro projíždějící a bude to plnit i preventivní 
funkci. Stát nám v tomto nenahrává a ani nepomáhá, proto 
si musíme poradit sami, jak to jde. Rád bych, aby se konečně 
ustálila situace škola, školka. Také bych byl pro případnou 
větší spolupráci občanů s obcí – samozřejmě, jen když přijde 
iniciativa ze strany obyvatel. Obec máme krásnou, klidnou a 
upravenou, ať to tak zůstane. Děkuji. 
Miroslav Šponiar: Dle mého názoru pracovalo 
zastupitelstvo městyse na velmi dobré úrovni. Podařilo se 
získat z dotace získané Mikroregionu Lounské Podlesí v 

první vlně pro 111 místních občanů kompostéry. Pro místní 
základní školu bylo zakoupeno vozidlo pro dopravu dětí. Byla 
zahájena jednání o přesunutí autobusové zastávky. Obec se 
opět zapojila do soutěže Vesnice roku, ve které jsme získali 
dvě ocenění: Diplom za květinovou výzdobu v obci a cenu 
naděje pro živý venkov, které se zúčastnili místní sdružení 
sportovci, hasiči, veteráni a další. Dále se zastupitelé 
zabývali řešením otázky dopravní situace v obci, bohužel tato 
jednání ztroskotávají na nezájmu města Loun. Byla 
provedena oprava ul. Máchova. Pro místní SDH byl pořízen 
nový automobilový žebřík, na kterém nyní probíhá výměna 
hydraulického oleje, hadic a další opravy spojené s 
desetiletou prohlídkou. (Finanční prostředky byly získány z 
příspěvků Loun, Cítolib, Chlumčan, Blšan, SDH Cítoliby a 
krajského úřadu Ústí nad Labem.) Co se nepovedlo? 

Bohužel nám opět odchází naše nová 
ředitelka ZŠ a MŠ. Takže nás čeká zase 
kolotoč konkursního řízení. Vypadalo to 
velmi nadějně, ale bohužel díky někomu, 
kdo nedokáže říci svůj postoj vůči škole, 
veřejně tak prudí ředitelku posíláním 
anonymních udání jak na OHS, tak na 
školní inspekci. Neříkám, že nová paní 
ředitelka je stoprocentní, ale několik 
nedostatků je ještě z doby vedení bývalé 
paní ředitelky. Doufám, že se nám podaří 
tuto situaci vyřešit, aby základní škola 
konečně začala dobře fungovat, to jest 
učit žáky, a ne se věnovat kontrolám. 
Nejúsměvnější je, že se o školu začali 
zajímat lidé, kterým byla před nedávnem 
úplně ukradená a nezajímala je. Čekal 
jsem také, že paní ředitelka bude trochu 
větší bojovnice, ale na druhou stranu 
chápu, že už jí jednání několika jedinců 
zkazilo chuť pracovat tady ve škole, buď 
posíláním anonymů nebo napadáním na 
sociálních sítích. V novém roce se bude 
pokračovat dál v rozdělaných projektech. 
Závěrem bych chtěl všem dobrým a 

milým občanům našeho městyse popřát 
krásné prožití vánočních svátků a vše nejlepší do 

roku 2020. 
Kateřina Varmužová: Práci zastupitelstva jako celku 
hodnotím kladně, ale stále je co zlepšovat. Povedlo se 
například získat dotace na zaměstnance i přes přísná kritéria 
Úřadu práce. Tímto jim děkuji za práci, kterou dělají pro celou 
obec. Nepovedlo se začít s likvidací prostoru bývalé jídelny 
Oseva. A to je třeba jeden z úkolů zastupitelstva pro rok 
2020, další úkoly jsou rozpracované projekty jako lávka přes 
D7, nebo např. fara. Přeji všem krásné Vánoce a hodně 
zdraví do nového roku 2020 a chtěla bych Vás pozvat na 
veřejná zasedání zastupitelstva nejen v příštím roce. 

 
Od ostatních jsme do uzávěrky odpovědi neobdrželi. Chcete se sami 

zastupitelů na něco zeptat? Přijďte na některé z příštích zasedání.  



Výdej 111 kusů kompostérů v první vlně proběhl ve 
dnech 9.10. a 10.10.2019 od 13 do 18 hodin na 
Cítolibské faře, kde jsme s obeslanými občany na 
místě sepsali Smlouvu a Předávací protokol. 

Dalších 60 žadatelů, na které se v první vlně 
nedostalo, obdrží výzvu k vyzvednutí kompostéru 
po jejich obdržení z dotace od Krajského úřadu pro 
obce Mikroregionu. O termínu vyzvednutí budou 
písemně informováni. 

Děkujeme za pochopení a trpělivost. 

Aktuálně z rady a zastupitelstva 

Radní a zastupitelé městyse projednali a schválili: 
 pořízení softwaru Codexis green za cenu 42 tis. (aktivace 
24 tis. Kč a roční poplatek 18 tis. Kč) a pověřili ekonomku 
zajištěním přístupů pro jednotlivé uživatele. Jedná se o 
jednoduchý systém pro orientaci v zákonech a dokumentech 
z nich vycházející, zahrnuje praktické návody a postupy 
řešení „životních“ situací, které řeší obec i její příspěvkové 
organizace, vzory dokumentů, vnitřních předpisů, výzev, 
smluv aj.. Software je využitelný nejen pro zaměstnance 
úřadu, ale i pro pracovníky výborů, komisí a příspěvkových 
organizací městyse. 
 zpracování projektové dokumentace na zbudování 
veřejného osvětlení u 5 rodinných domů v prodloužení ulice 
K Zastávce za cenu 64 tis. Kč firmou ES PROJEKT s.r.o., 
projekt byl při přípravě a konzultaci se stavebním technikem 
a správcem VO rozšířen o navazující lokalitu části 
Chlumčanské ulice, tzv. „panelky“, která navyšuje cenu 
projektu o 7 tis. Kč. 
 úpravu dopravního značení ul. K Zastáce, která byla po 
souhlasu dotčených institucí provedena. 
 provedení následné úpravy komunikace v Máchově ul. 
opravou asfaltového povrchu dle předložené cenové nabídky 
od firmy Lounská stavební s.r.o.. Dozor provedl stavební 
technik a místostarosta. konečná cena činí 118 tis. DPH. 
 uzavření pachtovní smlouvy na ppč. 127/3 o výměře 
0,469 ha orné půdy společnosti Cítolibská zemědělská farma 
s.r.o..  
 podání žádosti o dotaci na Revitalizaci Cítolibské 
bažantnice – obnovení vodní nádrže, jejich přítoků funkčních 
objektů z projektu Ministerstva zemědělství 129 293 
„Podpora opatření na rybnících a malých vodních nádržích 
ve vlastnictví obcí“. 
 situační návrh plánované rekonstrukce kanalizace a 
vodovodu v ulici Ke Hřišti s termínem provedení v roce 2021. 
Radní dále pověřili starostu prověřením projektové přípravy 
opravy Škroupovy ul. v návaznosti na zde provedené opravy 
kanalizace a vodovodu v roce 2020 a předkládá investiční 
komisi ke zvážení zahrnutí celkové opravy ul. Ke Hřišti po 
provedení opravy kanalizace a vodovodu v roce 2021. 
 objednání hydrogeologických posudků na hřbitov za 15 
tis. Kč a rybníku na Tyršově nám. za 28 tis. Kč od společnosti 
ATE CR, a.s.. Průzkum hřbitova je nutný vzhledem k potřebě 
zpracování nového Hřbitovního řádu, jehož je nedílnou 
součástí. Průzkum rybníku na návsi navrhl starosta provést 
vzhledem k dlouhodobému nedostatku vody do něj 
přitékající. 
 návrh Plánu společných zařízení vypracovaný v rámci 
komplexních pozemkových úprav v katastrálním území 
Líšťany u Cítolib a části katastrálního území Cítoliby. Na 
veřejném zasedání zastupitelstva pracovnice Pozemkového 
úřadu Ing. Jitka Fůsová seznámila se schvalovaným 
dokumentem, osvětlila v čem pozemkové úpravy spočívají a 
uvedla, že pro městys z tohoto dokumentu nevyplývají žádné 
finanční ani údržbové závazky. Zastupitelstvo obce Líšťany, 

jehož katastru se změny týkají předmětný dokument 
schválilo. 
 pracovní poměry zastupitelů v roce 2020 na pozicích: 
členství v kontrolní skupině pro výkon Veřejnosprávní 
kontroly, údržba věžních hodin, práce spojené s vydáváním 
Cítolibského zpravodaje a pracovního místa slučujícího 
výkon práce vedoucí dělník údržby, provozní Dělnického 
domu a terénní pečovatelky. 
 návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2019, o místním 
poplatku ze psů, která je aktualizovaná v návaznosti na 
změnu v legislativě. Znění vyhlášky připravil Odbor veřejné 
správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR. Výše 
poplatků se nemění. 
 opravu formální chyby v zápisu ze zasedání 
zastupitelstva č. 5 z 11.3.2019 usnesení č. 1/2019.  
 objednání od Radka Hájka dokumenty ke stavbě lávky 
přes D7: záborový elaborát za cenu 6 tis. Kč, zpracování 
rozpočtu za cenu 213 tis. Kč a Geotechnický pasport od 
subdodavatele projektanta za cenu 12 tis. Kč. 
 zhotovení studie Studie regenerace brownfieldu areálu 
bývalé jídelny Oseva společností Hutár a.s. za cenu 30 tis. 
Kč. V současné době jsou vypisovány další dotační tituly na 
brownfield a povinnou součástí žádosti je i nabízená studie. 
 poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2 tis. Kč do 
veřejné sbírky na pomoc obci Bublava. 
 podpis Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby za cenu 1 tis. Kč za 
zřízení věcného břemene na přípojku pro FARM Cítoliby 
s.r.o.. 
 prodej žebříkového vozidla IFA společnosti MotorGate 
z.s., pro Muzeum socialistických vozů Velké Hamry za cenu 
50 tis. Kč. 
 pořízení Internetového mapového serveru GObec mapy 
na klíč s doporučením a podporou Svazu měst a obcí ČR. 
Díky členství v SMO jsou pořizovací náklady 0,- Kč a za 
veškeré služby spojené s obsluhou, školením a provozem 
portálu činí 1.694,- Kč měsíčně. Rada dále pověřila kancelář 
úřadu zrušením využití stávajícího softwaru Ken4. 
 slevu na nájemném za Dělnický dům pro pořádání akce 
Silvestr 2019 za 3 tis. Kč. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Radní a zastupitelé městyse vzali na vědomí: 
 zápis z Valné hromady Mikroregionu Lounské podlesí, 
která se konala dne 13.9.2019 na Ročově. 
 informaci Ministerstva pro místní rozvoj ČR o 
nedoporučení žádosti o dotaci brownfield z 1. výzvy 
programu Podpora revitalizace území na úpravu prostor po 
bývalé Jídelně Oseva. 
 zápis z kontroly Finančního výboru provedené dne 
7.11.2019. 
 zápis č. 2/2019 z jednání komise investiční, pro rozvoj 
obce a životní prostředí, které se konalo 25.10.2019 
 zápis z Valné hromady Mikroregionu Lounské Podlesí 
konané dne 11.10.2019 v Domoušicích. 
 návrh starosty na umístění kamerového systému pro 
dohled nad místním hřbitovem a příjezdovou cestou za cenu 
202 tis. Kč a odložili posouzení zbudování kamerového 
systému do ujasnění technických a legislativních podmínek. 

Městys Cítoliby daruje za odvoz podorniční 
zeminu z deponie za hřbitovem. Žádosti 
přijímá kancelář Úřadu městyse Cítoliby. 

 

 
 
 

Pořízení speciálního žebříkového vozidla Scania pro výjezdovou Jednotku SDH obce Cítoliby:  
Sbor dobrovolných hasičů Cítoliby již od července roku 2004 smluvně zajišťuje požární ochranu na území obce Chlumčany 
v souladu se zákonem č. 133/85 Sb. o požární ochraně. Vzhledem k rozrůstajícím se výstavbám nových lokalit pro bydlení a 
zkapacitnění obchvatu města Louny (D7) v katastrech městyse Cítoliby, obce Chlumčany, obce Blšany a města Louny, je 
nutné konstatovat, že technický stav stávajícího automobilového žebříku na podvozku IFA, rok výroby 1986 je nedostačující 
pro zásahy ve stávající městské a obecní zástavbě. V posledních dvou letech dochází k poruchám a tím omezuje 
akceschopnost jednotky. Vzhledem ke stáří vozidla jsou opravy složitější pro nedostatek a ceny náhradních dílů. Z tohoto 
důvodu předložili návrh na výměnu nevyhovujícího vozidla za vozidlo novější – automobilový žebřík na podvozku Scania, 
nástavba METZ AZ30, který má vyhovující technické parametry a sadu žebříků s košem, který je v dnešní době pro práci 
s takovouto technikou nezbytný s ohledem na bezpečnost obsluhy a zachraňovaných osob. Jelikož pořizovací cena takového 
nového vozidla je v cca 19-20 mil. Kč, hledali jsme levnější variantu a našli možnost nákupu vozidla z Polska za cca 1,1 mil. 
Kč, rok výroby 2000. Z výše uvedených důvodů přispěli na pořízení vozidla Město Louny částkou 450 tis. Kč, Ústecký kraj 
částkou 150 tis. Kč, Obec Chlumčany částkou 20 tis. Kč, Obec Blšany částkou 20 tis. Kč, SDH Cítoliby částkou 50 tis. Kč a 
Městys Cítoliby 410 tis. Kč. V současné době je dokončována finální revize a polepy vozidla, aby mohlo být uvedeno do 
provozu. Za finanční příspěvky tímto všem přispěvatelům děkujeme. 

 
 
 
 
 
  

 
 
 

 
 
 
 
 

 

Zápisy a usnesení z jednání rady a 
zastupitelstva jsou zveřejněny na webových 

stránkách městyse – úřední deska. 



 

Obecní policie Cítoliby

Obecní policie se pravidelně 
spolupodílí na zajišťování veřejného 
pořádku při pořádání kulturních akcí. 
Pracovní náplní je také m. j. dohled nad 
dodržováním bezpečnosti a plynulosti 
silničního provozu, řídíme a dohlížíme 
nad plynulostí silničního provozu při 
různých montážních pracích, které 
omezují provoz vozidel. Řešíme 
nesprávné parkování vozidel. 
Pravidelně kontrolujeme dodržování 
obecních vyhlášek, zejména pak zákaz 
pití alkoholu na veřejnosti a činíme 
represivní kroky při jejich 
nedodržování. Tento problém se týkal 
především centra obce. Strážníci za 
poslední období řešili výskyt černé 

skládky, kdy po zjištění pachatele a 
provedení patřičných kroků byla 
skládka jejím původcem 
(podnikatelským subjektem z Loun) 
odstraněna a místo uvedeno do 
původního stavu. Zároveň pravidelně 
řešíme nelegální odkládání odpadu v 
obci. Strážníci provádí dohled před 
budovami školy a školky, zejména v 
oblasti bezpečnosti silničního provozu. 
Dále provádíme kontroly v oblasti 
Bažantnice, kde se soustředíme na 
nelegální lov ryb a provádíme také 
kontroly potřebných oprávnění k této 
činnosti. Za poslední období jsme 
odchytili několik volně pobíhajících psů. 
V případě zjištění majitele byl pes ihned 

navrácen původnímu majiteli, v 
opačném případě umístěn v útulku. 
Nezřídka řešíme porušování veřejného 
pořádku, rušení nočního klidu občany, 
porušování dopravního značení. Také 
doručujeme písemnosti závažného 
charakteru. Občané se na strážníky 
často obrací s problémy ohledně 
občanského soužití. Řešíme 
sousedské spory, mezilidské vztahy i 
další problémy. Také jsme již řešili 
oznámení, které se týkalo 
porušení vyhlášky o zákazu 
podomního prodeje. Co bych chtěl 
zdůraznit je, že strážníci zajišťují v 
pravidelných intervalech i dohled nad 
veřejným pořádkem v obci Lenešice. 

 

 

Základní škola a Mateřská škola Cítoliby

Aktivity na Základní a Mateřské škole jsou v plném proudu. 
Od začátku školního roku se děti mateřské školy zúčastnily 
několika kulturních a sportovních akcí. Přivítaly divadla jako 
jsou: "Divadlo ''Řimbaba" nebo "Divadlo Šikulka" a navštívily 
Vrchlického divadlo v Lounech. Předškoláci (3. třída MŠ) se 
pravidelně účastní projektu "Škola v pohybu", který vede pan 
Kubiska. Každé úterý děti od října do listopadu navštěvovaly 
bruslařský výcvik pod vedením p. Trefného a absolvovaly 
prohlídku stájí koní v lounské jízdárně, kde si vyzkoušely i 

jízdu na ponících.  V rámci spolupráce se školní jídelnou 
upekli předškoláci dýňový koláč, který následně rozdali 
místním seniorům. Tímto bychom všem dárcům rádi 
poděkovali za finanční dary, které jsme použili k nákupu 
odměn pro děti.  
V měsíci září se žáci základní školy účastnili dvou 
projektových dní mimo budovu školy. První projektový den se 
konal 20. 9. 2019, kdy žáci všech ročníků základní školy 
navštívili výstavu „Zahrada Čech“ v Litoměřicích. Druhý 



 

projektový den se konal 27. 9. 2019, tento den navštívili žáci 
všech ročníků školy výstavu „Člověk v přírodě“ na Lounském 
výstavišti. Žáci se v rámci projektových dní dozvěděli mnoho 
užitečných informací o chovu domácích zvířat, pěstování 
zemědělských plodin, rostlin, a někteří si zde zakoupili i 
drobná domácí zvířátka, aby se o ně doma mohli starat.  
V měsíci říjnu škola úspěšně prezentovala výstavu děl dětí 
mateřské školy a žáků základní školy prostřednictvím akce 
s názvem „Barvy podzimu“. Tato akce začínala 
halloweenským průvodem v maskách z mateřské školy do 
základní školy, kde byla vystavena díla dětí a žáků, 
připraveny soutěže pro malé i velké účastníky, s příjemným 
posezením pro rodiče, zákonné zástupce a přátele školy.  

6. listopadu navštívili žáci všech ročníků školy Chrám chmele 
a piva v Žatci. Prohlídku započali u Chmelového orloje, 
pokračovali vyhlídkou z chmelového majáku, vnitřní expozicí 
v bývalém skladu chmele a ukončili ji v Chmelařském muzeu, 
kde si vyzkoušeli výrobu tužek, psaní na starých psacích 
strojích včetně stroje s Braillovým písmem.  
Krásný adventní čas škola společně s dalšími 
spoluorganizátory započala 1. 12. akcí „Rozsvícení 
Vánočního stromu“, kde si návštěvníci mohli poslechnout 
pěvecký projev dětí a žáků školy, zakoupit si jejich výrobky a 
společně strávit příjemné chvíle.  

  Mgr. Marcela Vykouková, ředitelka školy 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 



 

Radní se ve věci Základní školy a Mateřské školy Cítoliby zabývali: 

 schválením bezúplatného převodu vozidla Renault, RZ: 
5H94014 z majetku Městyse Cítoliby do majetku Základní 
školy a Mateřské školy Cítoliby, příspěvkové organizace. 
Převod byl proveden ke dni 1.11.2019, o záměru bylo na 
úřední desce městyse vyvěšeno oznámení a jako 
informace byla tato skutečnost předložena zastupitelům 
na 9. veřejném zasedání dne 30.10.2019. Smlouvu o 
převodu zpracoval právní zástupce městyse. Ke schválení 
bezúplatného převodu rada přistoupila s tím, že tento 
bude v majetku organizace a bude k němu vytvořen 
odpisový plán na účetní hodnotu. Hodnota převáděného 
vozidla činí 144.428,- Kč a bylo do majetku městyse 
pořízeno po odmítnutí pořízení pro školu bývalou 
ředitelkou organizace. Vzhledem ke skutečnosti, že 
vozidlo je v souladu s původním záměrem pořízení 
využíváno především pro svoz a rozvoz dětí, je vhodné, 
aby i náklady na toto vozidlo byly účtovány v organizaci a 
je s nimi počítáno ve schváleném návrhu rozpočtu 
organizace na rok 2020. 
 zhodnocením finanční situace školy v roce 2019, které 
průběžně spolu s ředitelkou organizace kontrolovala 
ekonomka městyse. Finanční prostředky zaslané škole 
jsou v roce 2019 dostačující, na opravy a obměnu majetku 
byly čerpány prostředky z investičního fondu, financování 
mzdových nákladů je kryté ze státního rozpočtu, z části 
z provozních prostředků a z fondu odměn. 
 návrhem rozpočtu organizace na rok 2020 a 
střednědobým výhledem rozpočtu organizace na období 
2021-2022, které připravily ředitelka organizace a 
ekonomka městyse. Rada městyse je schválila a zahrnula 
do návrhu rozpočtu městyse na rok 2020. 

 projektovou přípravou změny vytápění budovy školy 
z uhlí na plynové. V současné chvíli je dokončována 
projektová dokumentace, abychom mohli podat žádost o 
stavební povolení. 
 průběžně dodávanými dokumenty organizace dle 
Vnitřní směrnice další povinnosti ředitelky“, které slouží 
k informovanosti zřizovatele o dění v organizace. 
 digitalizací školních kronik, které jsou v současné době 
uloženy v kanceláři úřadu. Firma, která prováděla 
digitalizaci obecních kronik již tyto služby neposkytuje, 
proto kancelář úřadu oslovila jiné tři firmy. Radní 
posuzovali doručené nabídky od dvou případných 
zhotovitelů a vzhledem ke stávající situaci v organizaci a 
obsáhlosti přípravy zpracování schválili odklad digitalizace 
na 2. pololetí roku 2020. 
 informacemi o činnosti Školské rady, o průběhu kurzu 
pro ředitele a termínech jeho konání a ostatních 
činnostech organizace. 
 schválením výjimky z počtu účastníků ve školní družině 
školním roce 2019/2020. 
 dalším postupem v situaci, kdy na základě dopisu 
„Vzdání se funkce ředitelky ZŠ a MŠ Cítoliby 
k 31.12.2019“, který byl stávající ředitelkou ZŠ a MŠ 
Cítoliby Mgr. Marcelou Vykoukovou doručen osobně do 
podatelny úřadu dne 30.10.2019 a jejím písemným 
zdůvodněním svého rozhodnutí ze dne 11.11.2019, 
schválila vypsání výběrového řízení a zveřejnění inzerátu 
dle Vyhlášky o náležitostech konkursního řízení a 
konkursních komisích.  

          
 

 
 



 

Knihovník Ústeckého kraje v roce 2019

Krajská knihovna ve spolupráci s Ústeckým krajem 
a organizací SKIP od roku 2015 vyhlašují každoročně 
ocenění „Knihovník Ústeckého kraje“. Cena je 
určena knihovnicím a knihovníkům ve veřejných knihovnách 
v obcích a městech s maximálním počtem 5 000 obyvatel 
a s pracovním úvazkem knihovníka/knihovníků do 1,0 
a oceňována je jejich aktivní činnost, jíž rozvíjejí knihovnické 
a informační služby a podílejí se na zajištění kulturního 
života obce či města, kde knihovna působí. Návrhy 
na nominace pracovníků knihoven se podávají písemně 
nebo pomocí webového formuláře do konce května. V roce 
2019 získaly ocenění v této soutěži: 1. místo: Mgr. Věra 
Jaborová, Místní knihovna Hrobce, region Litoměřice; 2. 
místo: Vlasta Součková, Městská knihovna v Trmicích, 
region Ústí nad Labem; 3. místo: Alena Veselá, 
Místní knihovna v Měrunicích, region Teplice. Dále komise 
navrhla speciální ocenění: za dlouhodobou a obětavou 
činnost v knihovně Marcele Smolíkové z Místní 
veřejné knihovny Málkov (region Chomutov), za obětavou 
činnost v knihovně Anitě Hermannové z Obecní knihovny 
v Horním Podluží (region Děčín) a za obětavou činnost 
při práci s menšinami Růženě Horákové 
z Místní knihovny Cítoliby (region Louny). Vyhlášení 
vítězů a jejich ocenění se uskutečnilo 30.9.2019 
v Severočeské vědecké knihovně Ústí nad Labem. Během 
slavnostního večera proběhl i křest publikace Knihovny 
Ústeckého kraje v novém miléniu. 

čerpáno z webových stránek Severočeské vědecké knihovny 
v Ústí nad Labem 

Naši knihovnici do soutěže přihlásil starosta s tím, že 
je přesvědčen o její skvělé práci. Vyhlášení 
předcházela osobní návštěva hodnotící komise 
v naší knihovně. Radní městyse vzali informaci o 
ocenění na vědomí a děkují tímto knihovnici Růženě 
Horákové za vzornou práci a reprezentaci městyse. 

 
Hon v Bažantnici

V sobotu 2.11.2019 se konal v katastru obce Cítoliby hon na drobnou zvěř. Ulovili jsme 36 bažantů a 1 divoké 
prase.            za Myslivecký spolek hospodář Milan Šedivý 

 

  
 
 



 

Rybářské závody

Po dvouleté odmlce se 12. října konaly Rybářské závody na rybníku v Bažantnici. Zachytat si přišlo jedenáct dospělých a 
šest dětí, bohužel bylo málo místních. Počasí nám přálo a my už se těšíme, že se účast v příštím roce zlepší. 

 

Automotoveteráni

Vážení příznivci Cítolibských srazů Automotoveteránů, jednou něco začne, ale také musí jednou skončit. Dne 
25.5.2019 se tak stalo a desátý ročník byl úspěšně zakončen. Tímto oznamujeme ukončení pořádání 
dalších ročníků. Síly ubývají, srazy se dostávaly do náročnějších rozměrů, co se týče organizace, financí a 
potřebných prostorů k pořádání. S poctou jsme úspěšně zakončili 10. ročník a všichni pořadatelé na sebe 
můžou být právem hrdí. Touto cestou děkuji všem, kteří se jakkoli podíleli na jejich chodu. Poděkování patří i 
všem, kteří se zúčastňovali ať už jako vystavovatelé nebo diváci. To nám dodávalo sílu a motivaci. Děkujeme 

za spolek Automotoveteránů Cítoliby, Milan Gregor 
 

Radní městyse vzali tuto informaci s politováním 
na vědomí a děkují tímto všem pořadatelům a 
osobám, které se na pořádání této akce podíleli za 
jejich příkladnou reprezentaci a šíření dobrého 
jména Městyse Cítoliby. 

 

Sportovní klub Cítoliby

V tomto posledním vydání 
Zpravodaje 2019 budeme hodnotit 
naši činnost od září do konce roku. 
Nejprve připomeneme, jak si vedla 
mužstva našeho fotbalového 
oddílu. A mužstvo v okresním 
přeboru nezačalo nejhůře, ale 
forma hráčů byla po celý podzim 
velmi kolísavá. Jednou překvapivě 
zvítězili na hřišti bývalého 
účastníka 1B třídy a následně 
prohráli doma se soupeřem, 
kterého jsme měli porazit. 
Výsledkem je 7. místo se ziskem 
19 bodů, což není ani 50 procent 
bodů o které jsme hráli. Obdobně, 
co se týče výkonnosti, a i přístupu 
hráčů je na tom B mužstvo ve III. 
třídě. To se umístilo s 18 body též 
na 7.místě. Nyní přichází téměř 

pětiměsíční přestávka, kterou jistě 
hráči spolu s trenéry využijí ke 
zlepšení své výkonnosti a přístupu k 
tréninku, který je základem pro solidní 
výsledky. Samozřejmě se musíme 
zmínit i o našich nejmenších v 
přípravce. Velkou radost nám dělá, 
když vidíme na tréninku to množství 
začínajících malých sportovců. Jedno 
si však musíme uvědomit, a to je 
přerušená návaznost tím, že 
nemáme mužstvo žáků a ani dorostu. 
Často tak dochází k tomu, že nadaní, 
šikovní kluci skončí v jiných oddílech. 
Dobře víme, že to není jenom náš 
problém, ale budeme se muset do 
budoucna na něj více zaměřit. 
Druhým naším sportovním oddílem 
jsou stolní tenisté. A mužstvo hraje 
KP II, B mužstvo je   v OP I a C 



 

mužstvo v OP II. Do konce podzimní části zbývá 1 kolo a 
umístění našich mužstev je následující: A mužstvo je 
jedenácté se 17 body, B tým je čtvrtý s body 18 a nejlépe 
si stojí v nejnižší soutěži C mužstvo, které je s 23 body 
druhé. Všem mužstvům přejeme ve zbývajících kolech 
zisk dalších bodů, především pak A mužstvu, které jistě 
udělá vše pro udržení v krajské soutěži. Přestávka v 
soutěži bude vyplněna okresním přeborem jednotlivců, 
který se koná v Žatci14. prosince, a především pak naším 
oddílem pořádaným memoriálem Vladimíra Šány, který se 
bude konat v sobotu 4. ledna v Dělnickém domě a všichni 
jste na něj srdečně zváni. 
Závěrem bychom chtěli všechny, kteří nevědí jak a kde 
přivítají rok s krásnou sestavou číslic 2 0 2 0, pozvat na již 
tradiční silvestrovskou veselici pořádanou naším 
sportovním klubem, taktéž v tradičním termínu a čase. 

Jediné, co bychom si přáli, aby byla netradičně velká účast 
všech, co se chtějí hezky pobavit.          Výbor SK Cítoliby 

 

Sbor dobrovolných hasičů Cítoliby

V sobotu 23. listopadu 2019 se konal již šestý Hasičský ples, který zahájili velitel Jednotky SDH Miroslav Šponiar a jednatelka 
sboru Blanka Hejlíková. Ukázku společenských tanců nám předvedli Veronika Sailerová a Martin Bubeníček z Tanečního 
klubu Fénix Louny. Všem přítomným večer zpříjemnila také bohatá tombola, bufet napečený členkami sboru, květinová 
výzdoba od Zahradnictví Cítoliby, výzdoba sálu připravená členy sboru a každoročně očekávané vystoupení připravené členy 
sboru, tentokrát v duchu televizních ukázek ze života členů výjezdových jednotek. K tanci i poslechu zahrála skupina Traxas. 
Všem, kteří se na přípravě této akce podíleli tímto děkujeme. 

  

  
    
 
 
 
 

 
 
 
 



 

Branný závod Vroutek 
Dne 12. 10. 2019 se družstvo dorostenek ve složení Halamová, Kohelová, Vedralová, Posledníková a Šponiarová zúčastnilo 
branného závodu ve Vroutku. Disciplínami branného závodu jsou: střelba ze vzduchovky, zdravověda, technické prostředky, 
skok přes vodní příkop a překonání vodorovného lana. Dorostenky po velkém úsilí získaly 1. místo. 

 
K.T. Šponiarová, Foto: V.Posledníková 

 
Valná hromada SDH Cítoliby za rok 2019 
se koná v pátek 17.1.2020 od 17 hodin v Dělnickém domě. Program: zahájení, zprávy o činnosti, zpráva o hospodaření, 
zpráva revizní komise, volby, diskuse, usnesení, závěr, občerstvení a volná zábava, placení členských příspěvků. Srdečně 
tímto zveme všechny členy. 

 

 
 
 



 

Kultura v Cítolibech

I podzimní měsíce byli na kulturní akce v Cítolibech bohaté. 
11. října jsme již po 3 přivítali českého historika, publicistu a 
spisovatele Vlastimila Vondrušku, který se tentokrát 
představil v roli herce. V představení „Vínem proti pohanství 
aneb staročeský Dekameron“ vystoupil společně 
s příbramskou hudební skupinou Ginevra. Již nyní mohu 
prozradit, že pan Vondruška nebyl v Cítolibech naposledy a 
další pořad s ním uvedeme na podzim 2021. 

 
2. listopadu šansonový recitál Světlany Nálepkové.  

 
Letošní Vánoční tvoření s Klubem 6-99 se opět povedlo, 
30.listopadu se do Dělnického domu přišlo podívat postupně 
skoro 50 lidí. Každý si odnesl malý výrobek a spoustu 
inspirace. 

 

1. prosince jsme společně s dětmi ze Základní a mateřské 
školy rozsvítili vánoční strom. Foto nám zaslal Petr Knoflíček. 

 
6. prosince si děti a jejich rodiče užili Mikulášský podvečer. 

 
12. prosince jsme byli na vánočním zájezdu v Oybinu a 
Žitavě, 15. prosince v hudebním divadle v Karlíně na 
muzikálu Královna Kapeska. Na svých místech jsou již také 
některá díla, která vytvořili sochaři v rámci letního sympozia.  
22. prosince od 17 hod se v opravené modlitebně Církve 
československé husitské koná Vánoční mše.  

 



 

24. prosince od 15 hod je v místním kostele sv. Jakuba 
Většího první Vánoční bohoslužba Římskokatolické církve, 
kde již tradičně také zazpívají i cítolibské děti a můžete si 
odnést Betlémské světlo.  

 
28. prosince pořádá v místním kostele sv. Jakuba Většího 
Nadační fond K. B. Kopřivy koncert Harmonie pí Štolové 
s vánoční tématikou. 

  
Co nás čeká na jaře 2020 

11. ledna přednáška / beseda s p. Roedlem a účastníky 
zájezdu do Vídně „za citolibskými trpaslíky“ spojená 
s křestem knihy o Cítolibech, 28. února. zájezd na muzikál 
Kvítek Mandragory (již vyprodáno), 7. března. dětský 
karneval a maškarní ples (předprodej zahájíme 
v lednu2020), 24.března. zájezd na divadelní představení 
V Paříži bych tě nečekala, tatínku, v hlavní roli s Petrem 
Nárožným (předprodej vstupenek zahájen), 4.dubna. vítání 
občánků, 18.dubna. koncert kapely DOGA (předprodej 
zahájen). Podrobné informace o všech akcích a dalším dění 
v Cítolibech najdete na webových stránkách městyse, 
v aplikaci „V obraze“, na FB, plakátech, také zde ve 
zpravodaji a vyhlašujeme je místním rozhlasem. 

 
Anketa – Vyjádření zájmu o zájezd na operní 

představení do Státní opery v Praze 
5. 1. 2020 se po generální rekonstrukci opět otevře budova 
Státní opery v Praze. Vstupenky na představení je třeba 
zakoupit s velkým, téměř ročním předstihem. Cena za 
vstupenku je cca 1 300,- Kč.  Představení obvykle začínají 
v 19,00.  
V případě Vašeho zájmu se prosím předběžně přihlaste v 
kanceláři úřadu městyse Cítoliby tel. 415 691 134, nejpozději 
do 31. ledna 2020. 

Jsou tu Vánoce, čas rodinných setkání, čas porozumění, 
slibů a předsevzetí…. Mám za sebou první rok v čele kulturní 
komise a konstatuji, že žádná z akcí, které městys pořádá, 
by se nekonala bez pomoci a podpory zaměstnanců 
městyse, a proto zejména jim tímto děkuji a přeji všem 
mnoho krásných chvil v příjemné rodinné atmosféře, hodně 
zdraví, pracovních i osobních úspěchů v novém roce a těším 
se na setkání při některé z dalších akcí. 

Miroslava Kacetlová za Kulturní komisi městyse Cítoliby 

 



 

 Kulturní, společenské a sportovní akce

28.12.2019 Vánoční koncert Nadačního fondu K. B. Kopřivy v místním kostele 
31.12.2019 Silvestr SK Cítoliby v DD 
  4.  1.2020 Memoriál Vladimíra Šány 
11.  1.2020 Beseda o návštěvě ve Vídni a křest knihy “Cítoliby“ 
17.  1.2020 Valná hromada SDH Cítoliby 
25.  1.2020 Ples Fanklubu Bohemians 1905 Louny 
31.  1.2020 Výroční schůze SK Cítoliby 
  8.  2.2020 Školení HZS Ústeckého kraje 
28.  2.2020 Zájezd do divadla Broadway na muzikál Kvítek Mandragory 
  7.  3.2020 Karneval pro děti a Maškarní ples 
24.  3.2020 Zájezd do divadla Palace na komedii V Paříží bych tě nečekala,  
                   tatínku 
  4.  4.2020 Vítání občánků 
18.  4.2020 Koncert rockové kapely DOGA 
 
 
Rezervace a prodej vstupenek v kanceláři Úřadu městyse Cítoliby. 
Tel. 415 691 134 
 
delnickydum@obec-citoliby.cz 
kulturni.komise@obec-citoliby.cz  
zpravodaj@obec-citoliby.cz 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

                                                                                                        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Na léto v roce 2020 jsou naplánovány práce 
na údržbě sálu Dělnického domu, z tohoto 
důvodu na období od 1.6.2020 od 31.8.2020 
nepřijímáme žádné rezervace pronájmu 
sálu, předsálí, či galerie. 
 

 Děkujeme za pochopení. 



 

 
 

informace z dění v městysu, včetně hlášení 
místního rozhlasu můžete najít na 

 Městys Cítoliby 

   
www.obec-citoliby.cz 

 
 

Redakce 

Vaše příspěvky, dotazy určené radním, zastupitelům či redakční radě, nebo náměty ke článkům do dalších čísel zasílejte na 
adresu zpravodaj@obec-citoliby.cz a to nejpozději do 20.3.2020, kdy proběhne uzávěrka dalšího čísla. Toto vydání naleznete 
také v elektronické podobě na www.obec-citoliby.cz/citolibsky-zpravodaj/. Ke komunikaci můžete využít i 
www.facebook.com/Městys Cítoliby. 
 

Užitečné kontakty a informace
ÚŘAD MĚSTYSE, Zeměšská 219, 439 02  Cítoliby: 
Úřední hodiny:                          PONDĚLÍ a STŘEDA 7.30–12.00 a 13.00–17.00 hod 
Kontakt:      www.obec-citoliby.cz, Facebook: Městys Cítoliby 
e-mail:                   podatelna@obec-citoliby.cz; urad@obec-citoliby.cz  
Telefony: kancelář (Eva Parkmanová, Blanka Hejlíková, Hana Keslová)      415 691 134 

Petr Jindřich, starosta                                         415 653 455, 724 179 641 
Petr Novák, místostarosta                   415 653 455, 775 381 491 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
OBECNÍ POLICIE, Zeměšská 219, 439 02  Cítoliby: 
telefon: 603 298 928 
e-mail:    obecni.policie@obec-citoliby.cz 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
MÍSTNÍ KNIHOVNA, Zeměšská 219, 439 02  Cítoliby: 
Otevřeno: PONDĚLÍ 16.00 – 18.00 hod a ČTVRTEK 15.00 – 18.00 hod 
e-mail:    knihovna@obec-citoliby.cz 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA CÍTOLIBY:  
ŠKOLA – Tyršovo nám. 56, 439 02  Cítoliby: 
Telefon: ředitelna            415 691 259 
e-mail:       skola@zscitoliby.eu 
ŠKOLKA – B. Němcové 349, 439 02  Cítoliby: 
Telefon: učitelky                        723 605 476 
 vedoucí školní jídelny                                   415 691 120 
e-mail:       skolka@zscitoliby.eu; jídelna@zscitoliby.eu 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
ZDRAVOTNÍ STŘEDISKO, B. Němcové, 439 02  Cítoliby: 
Ordinační doba: PONDĚLÍ a STŘEDA 13.00 – 15.00 hod 
Telefon:   MUDr. Anna Weberová                      415 691 139 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
ČESKÁ POŠTA, Zeměšská 219, 439 02  Cítoliby: 
Otevírací doba:           PONDĚLÍ až PÁTEK 8.00–11.15 a 14.00-16.45.00 hod 
Telefon:   Denisa Varholová, vedoucí pošty                    954 243 902 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
SBĚRNÝ DVŮR: 
Cítoliby, Malíře Sochora ul., za ocelokolnou:  
Otevřeno:  březen – říjen               STŘEDA 17.00-18.00 a SOBOTA 16.00-17.00 hod 
Možno uložit pouze zelený odpad, kov a barevné pytle na tříděný odpad. Elektroodpad 
po telefonické dohodě na úřadu městyse, tel. 415 691 134. 
 

Louny, Rybalkova ul. (naproti autoservisu Myslivec): 
Otevřeno:    celoročně PONDĚLÍ až PÁTEK 8.00-18.00 hod 

SOBOTA  až NEDĚLE 10.00-17.00 hod 
Polední přestávka: 12:00 - 12:30 (každý den vč. sobot a nedělí) 

Možno uložit 200 kg objemného odpadu ročně na osobu, 200 kg stavebního odpadu 
ročně na osobu, zelený odpad, nebezpečný odpad). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
SLUŽBY ÚŘADU MĚSTYSE A POPLATKY: 
Poplatek za svoz komunálního odpadu ze sběrných nádob (Vašich popelnic) určuje 
oprávněná osoba Marius Pedersen, s.r.o., a řídí se platným ceníkem a smlouvou 
uzavřenou s Městysem Cítoliby dle platné vyhlášky. 
Úřad městyse Cítoliby dále poskytuje tyto služby za poplatky: 
Sekání, práce motorovou pilou   200,- Kč / hod 
Práce s použitím výsuvného žebříku   300,- Kč / den 
Práce drtiče zeleného odpadu   100,- Kč / hod 
Dopravné Multicar      14,- Kč / km 
Naložení 1t materiálu    150,- Kč / t 
Hlášení v místním rozhlase     30,- Kč / hlášení 
Zapůjčení setu stolu a 2 lavic   100,- Kč / set / den 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
CENÍK PRONÁJMU V DĚLNICKÉM DOMĚ:  
zahrnuje pronájem a spotřebu energií (vody, plynu a elektřiny) a je stanoven 
ve dvou rovinách: 
Ceny pro místní (tj. SK Cítoliby, SDH Cítoliby, Automotoveteráni Cítoliby, Rybáři 
Cítoliby, Myslivci Cítoliby, TŠ Fénix pro komerční akce a občané s trvalým pobytem 
v Cítolibech pro soukromé akce – např. rodinné oslavy): 
PŘEDSÁLÍ                 2.000,- Kč (akce max. 12 hodin),   200,- Kč / 1 hodina 
HLAVNÍ SÁL              5.000,- Kč (akce max. 12 hodin),   500,- Kč / 1 hodina 
GALERIE               2.000,- Kč (akce max. 12 hodin),   200,- Kč / 1 hodina 
PŘEDSÁLÍ+HL.SÁL              5.000,- Kč (akce max. 12 hodin),   500,- Kč / 1 hodina 
VŠE               6.000,- Kč (akce max. 12 hodin),   600,- Kč / 1 hodina 
Ceny pro ostatní jednotlivce, firmy a subjekty s komerčními účely: 
PŘEDSÁLÍ               3.000,- Kč (akce max. 12 hodin),    300,- Kč / 1 hodina 
HLAVNÍ SÁL                            10.000,- Kč (akce max. 12 hodin), 1.000,- Kč / 1 hodina 
GALERIE              5.000,- Kč (akce max. 12 hodin),    500,- Kč / 1 hodina 
PŘEDSÁLÍ+HL.SÁL                 11.000,- Kč (akce max. 12 hodin), 1.100,- Kč / 1 hodina 
VŠE            15.000,- Kč (akce max. 12 hodin), 1.500,- Kč / 1 hodina 
Ostatní služby spojené s pronájmem můžete dojednat v kanceláři úřadu (zapůjčení 
kuchyňky, vč. vybavení; hasičský a technický dozor, ostraha, úklid aj.) Cena pronájmu 
a ostatních služeb s ním spojených je možná i dohodou obou smluvních stran.  
Cena za pronájem sálu pro hraní badmintonu (vč.raket a sítě)       150,- Kč / 1 hodina
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